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     Protokół Nr 197/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego  w dniu 5 lipca 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 9:13 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 11 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie wyboru ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych 

Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku. 

 Rozpatrzenie w pkt. 12 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 

do umowy nr IZM/132/88/2021 z dnia 14.04.2021r dot. wydłużenia terminu realizacji 

zadania pn.: „Zagospodarowane terenu przy siedzibie Starostwa powiatowego  

w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap II w ramach zadania pn. „Adaptacja budynku 

byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek 

organizacyjnych oraz wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy nr 

IZM/132/107/2021 z dnia 22.04.2021r. dot. pełnienia funkcji inspektora nadzoru 

inwestorskiego branży ogólnobudowlanej nad realizacją zadania pn. Wykonanie II 

etapu zagospodarowania terenu przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, 

ul. Północna 15 w ramach zadania: „Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę 

Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przedłużenia powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

5. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

6. Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju o opublikowanie w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego komunikatu o podjęciu uchwały o przyjęciu programu 

rozwoju, opracowanego przez Zarząd Powiatu lub jego zmian oraz o adresie strony 

internetowej, na której zostanie zamieszczona treść programu rozwoju oraz zmian tego 

programu. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie nie dokonania wyboru 

oferty na realizację zadania publicznego z zakresu: prowadzenie placówki opiekuńczo-

wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie  14 wychowanków w latach  

2021-2024. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu prowadzenia placówki opiekuńczo 

– wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków 2021 – 2024. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie naboru kandydatów na 

członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie na realizację zadnia publicznego. 

10. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu Nr 1 do umowy Nr IZM/111/2020 Z dnia 

22.09.2021r. dot. inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku 

Sumiak-Karsko”. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyboru ofert na wsparcie 

realizacji zadań publicznych Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku. 

12. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy nr IZM/132/88/2021 z dnia 

14.04.2021r dot. wydłużenia terminu realizacji zadania pn.: „Zagospodarowane terenu przy 

siedzibie Starostwa powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap II w ramach zadania 

pn. „Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych 

jednostek organizacyjnych. 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy nr IZM/132/107/2021 z dnia 

22.04.2021r. dot. pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego branży 

ogólnobudowlanej nad realizacją zadania pn. Wykonanie II etapu zagospodarowania terenu 

przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, ul. Północna 15 w ramach zadania: 

„Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych 

jednostek organizacyjnych”. 

13. Zapoznanie się z pismem Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

02.07.2021r. znak CUW.4051.9.2020 w sprawie wycofania się Gminy Barlinek z realizacji 

projektu pn. „Likwidacja barier w zakresie poruszania się przez osoby niepełnosprawne  

w Przedszkolu Miejskim Nr 1 – Oddział przy ul. Bocznej w Barlinku”. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił sprawozdanie  z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. w miesiącu czerwcu 2021 roku z podziałem na komórki organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacje na temat współpracy z firmą FORMEDIS. Podała informacje na 

temat przygotowywania dokumentacji na potrzeby firmy. Szpital przygotowuje się do kwestii 

związanej z wyceną procedur. Podała informacje o działaniach podejmowanych przez szpital. 

Poruszyła temat dotyczący funkcjonowania oddziału dziecięcego. Poinformowała o odejściu 

jednego z lekarzy i wnioskach o podwyżki wynagrodzeń. Poinformowała o rozmowach 

prowadzonych z lekarzami pediatrii. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zaproponował, aby Prezes podjęła rozmowy ze szpitalem w Gorzowie Wlkp. w kwestii 

nawiązania współpracy. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do przedmiotowego tematu. Poinformowała, że podejmie działania  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Poruszył kwestię wniosku Prezes Zarządu Spółki o pomoc finansową w kwocie 300 000,00 

zł. (Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. Zwróciła uwagę na wzrost 

zobowiązań wymagalnych. Podała informację na temat sytuacji finansowej spółki. 

Zauważyła, że szpitalowi kończą się również środki otrzymywane za szczepienia.  

Z prowadzonych rozmów z Burmistrzem Dębna wynika, że przekaże on pomoc dla spółki  

w takiej kwocie jaką przekaże Powiat. Wobec powyższego zwróciła się z wnioskiem  

o wsparcie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał o kwestię uzyskania przychodów w związku z covidem? Zauważył, że Prezes 

Szpitala Barlinek informuje o niskich zarobkach z tym związanych, natomiast Szpital  

w Dębnie odnotował zyski. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
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Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące uzyskania przychodów w związku z COVID-19. Podała 

informacje na temat ponoszonych wydatków. Poruszyła temat wypłacanych dodatków do 

wynagrodzeń. Poruszyła temat dotyczący zatrudnienia i podwyżek dla pielęgniarek.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przedłużenia powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że  projekt uchwały dotyczy przedłużenia Panu Krzysztofowi Maciaszkowi 

pełnienie obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy na okres 

od 1 września 2021 roku do 31 sierpnia 2022 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/642/2021 z dnia 5 lipca 2021 roku w sprawie 

przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Smolnicy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy upoważnienia kierownika jednostki 

organizacyjnej Powiatu Myśliborskiego – Pana Krzysztofa Maciaszka – Dyrektora 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy, Smolnica 51, 74-400 Dębno, do składania 

oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/643/2021 z dnia 5 lipca 2021 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 6 

Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju o opublikowanie w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego komunikatu o podjęciu uchwały o przyjęciu 

programu rozwoju, opracowanego przez Zarząd Powiatu lub jego zmian oraz o adresie 

strony internetowej, na której zostanie zamieszczona treść programu rozwoju oraz 

zmian tego programu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na opublikowanie w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego komunikatu o podjęciu uchwały o przyjęciu programu rozwoju, 

opracowanego przez Zarząd Powiatu lub jego zmian oraz o adresie strony internetowej, na 

której zostanie zamieszczona treść programu rozwoju oraz zmian tego programu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad.7 

 Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie nie dokonania wyboru 

oferty na realizację zadania publicznego z zakresu: prowadzenie placówki opiekuńczo- 

wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie  14 wychowanków w latach 2021-

2024. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że Komisja Konkursowa nie dokonała wyboru oferty na powierzenie realizacji 

zadania publicznego Powiatu Myśliborskiego z zakresu prowadzenia placówki opiekuńczo- 

wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach  

2021-2024 z uwagi na fakt, iż oferta jaka wpłynęła nie spełniała warunków formalnych oraz 

zawierała  nieprawidłowości. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/644/2021 z dnia 5 lipca 2021 roku w sprawie nie 

dokonania wyboru oferty na realizację zadania publicznego z zakresu: prowadzenie 

placówki opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie   

14 wychowanków w latach 2021-2024. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu prowadzenia placówki 

opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków 

2021 – 2024. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy ogłoszenia otwartego konkursu na realizację 

zadania publicznego z zakresu prowadzenia placówki opiekuńczo-wychowawczej typu 

socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach 2021 – 2024. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/645/2021 z dnia 5 lipca 2021 roku w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 

prowadzenia placówki opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 

14 wychowanków 2021-2024. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie naboru kandydatów na 

członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie na realizację zadnia 

publicznego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśnił, że organ administracji publicznej 

ogłaszając otwarty konkurs  ofert powołuje komisję konkursową w celu opiniowania 

złożonych ofert.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/646/2021 z dnia 5 lipca 2021 roku w sprawie 

naboru kandydatów na członków Komisji Konkursowej w otwartym konkursie na realizację 

zadnia publicznego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu Nr 1 do umowy Nr IZM/111/2020 Z dnia 

22.09.2021r. dot. inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z na odcinku 

Sumiak-Karsko”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że Wójt Gminy 

Nowogródek Pomorski zwrócił się z prośbą o zmianę treści umowy nr  polegającą na 

zmniejszeniu wkładu własnego do projektu pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2113Z na 

odcinku Sumiak-Karsko”, który zostanie wniesiony w ramach dotacji przez Gminę 

Nowogródek Pomorski. W związku z powyższym proponuje się, aby wartość dotacji 

stanowiła kwotę 1.327.250,00 zł, zamiast 1.400.000,00 zł. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyboru ofert na wsparcie 

realizacji zadań publicznych Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy dokonania wyboru najkorzystniejszych ofert na 

wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku wraz  

z udzieleniem dotacji na ich realizację na podstawie przedłożonego przez Komisję 

Konkursową protokołu z posiedzenia na którym zaopiniowano oferty w ramach otwartego 

konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu Myśliborskiego w 2021 

roku z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej, ochrony i promocji zdrowia, 

nauki, szkolnictwa wyższego, edukacji, oświaty i wychowania, kultury, sztuki, ochrony dóbr 
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kultury i dziedzictwa narodowego, porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz promocji  

i organizacji wolontariatu. 

Przedstawił zestawienie ofert oraz kwot udzielonych dotacji na realizację zadań publicznych 

Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku. Podał kwoty zadań o jakie pierwotnie wnioskowały 

poszczególne organizacje. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Złożył wyjaśnienia dotyczące złożonych ofert. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/647/2021 z dnia 5 lipca 2021 roku w sprawie 

wyboru ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu Myśliborskiego w 2021 

roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy nr IZM/132/88/2021 z dnia 

14.04.2021r dot. wydłużenia terminu realizacji zadania pn.: „Zagospodarowane terenu 

przy siedzibie Starostwa powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap II w ramach 

zadania pn. „Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego  

i powiatowych jednostek organizacyjnych. 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy nr IZM/132/107/2021 z dnia 

22.04.2021r. dot. pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego branży 

ogólnobudowlanej nad realizacją zadania pn. Wykonanie II etapu zagospodarowania 

terenu przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, ul. Północna 15 w ramach 

zadania: „Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego  

i powiatowych jednostek organizacyjnych”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w związku z trwającymi robotami 

budowlanymi na terenie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu związanymi  

z zagospodarowaniem terenu wokół budynku, stwierdzono konieczność wykonania 

następujących robót dodatkowych: 

- w trakcie prowadzonych prac stwierdzono, iż stan techniczny rur kanalizacji ogólnospławnej 

wykonanych z kamionki jest bardzo zły. Są one nieszczelne oraz spękane. Lokalnie 

wykonane rozbiórki inspekcyjne wykazały, iż w rurach zalegają nieodprowadzone osady 

ścieków. Wykonana inwentaryzacja spadków rur oraz rzędnych studni wykazała, iż rury 

ułożono ze zbyt małym spadkiem. Spadki podłużne ułożonych rur wynoszą nawet 0,1% co 

jest bezpośrednim powodem powstawania zatorów.  

Z uwagi na zakres prowadzonych prac związanych z utwardzaniem terenu stwierdza 

się konieczność przebudowania instalacji kanalizacyjnej. W związku z koniecznością 

zamówienia indywidualnie wykonywanych studni kanalizacyjnych zachodzi konieczność 

wydłużenia terminu realizacji zadania do dnia 31.08.2021r.  

Z uwagi na powyższe należy także wydłużyć termin obowiązywania umowy dotyczącej 

pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego na przedmiotowym zadaniu do dnia 

31.08.2021r. Poinformował, że kwota wskazana w kosztorysie obejmuje koszt wykonania 

kanalizacji zewnętrznej, i wynosi 71.510,88 zł brutto. Poruszył kwestię zabezpieczenia 

przedmiotowych kosztów w budżecie Powiatu. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że zmiany będą wymagać Wieloletnia Prognoza Finansowa oraz należy dokonać 

zmian w budżecie Powiatu. Przekazała, że zgodnie z informacja zawartą w karcie sprawy na 

najbliższym posiedzeniu Zarządu Powiatu zostanie przedłożony wzór aneksu dotyczący 

kosztów wykonania robót dodatkowych  związanych z przebudową zewnętrznej instalacji 

kanalizacji sanitarnej oraz zabezpieczenia środków na realizacje ww. prac. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

  

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowych aneksów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 13 

Zapoznanie się z pismem Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

02.07.2021r. znak CUW.4051.9.2020 w sprawie wycofania się Gminy Barlinek  

z realizacji projektu pn. „Likwidacja barier w zakresie poruszania się przez osoby 

niepełnosprawne w Przedszkolu Miejskim Nr 1 – Oddział przy ul. Bocznej w Barlinku”. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowe pismo. Zwrócił uwagę, że Gmina Barlinek 

zadeklarowała wykonanie robót przedstawionych we wniosku o dofinansowanie z własnych 

środków finansowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że zarówno Gmina Barlinek jak i Gmina Dębno składają bardzo mało wniosków 

o dofinansowanie z PFRON. Natomiast gmina Myślibórz corocznie korzysta z pomocy  

w ramach przedmiotowego funduszu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 14 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat dotyczący podjętej przez Radę Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych dróg powiatowych  

i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. Przekazała, że Burmistrz Dębna poinformował, 

że nie zgadza się na przekazanie drogi. Burmistrz stwierdził również, że nie otrzymał 

korespondencji dotyczącej uzgodnień związanych z przekazaniem przedmiotowej drogi. 

Poprosiła o dokumenty jakie wysłano do wszystkich gmin w przedmiotowej sprawie. 

Poprosiła o dostarczenie dokumentów poświadczających odbiór przedmiotowych pism. 

Zapytała jakimi kryteriami kierował się Powiat przekazując przedmiotowe drogi? Burmistrz 

Dębna stwierdził, że Gmina Myślibórz otrzymała wyremontowaną drogę, czyli ul. Celną, 

natomiast Gmina Barlinek i Gmina Dębno otrzymają drogi w najgorszym stanie technicznym 

wymagające nakładów finansowych i remontów. 
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Zapytała, czy w związku z przekazaniem Gminie Dębno drogi Barnówko-Więcław-Mostno 

będzie przez Powiat Myśliborski realizowany wniosek o wykonanie chodnika  

w miejscowości Więcław w ramach Rządowego Programu Inwestycji Lokalnych? Zapytała, 

czy nie będzie tu występować kolizja prawna, gdyż droga ta stanie się gminna, a nie 

powiatowa? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że korespondencja w przedmiotowej sprawie została przesłana do 

poszczególnych gmin. Odniósł się do kwestii kryteriów związanych z przekazaniem 

przedmiotowych odcinków dróg. Zwrócił uwagę, że Powiat otrzymał od Województwa 

Zachodniopomorskiego 33 km. dróg. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o dokumentację dotyczącą przekazania dróg przez Województwo 

Zachodniopomorskie dla Powiatu Myśliborskiego. 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformowała, że do momentu kiedy drogi będą powiatowe inwestycja na ich terenie będzie 

prowadzona przez powiat. Po uprawomocnieniu się przekazania dróg dla gminy wówczas 

powiat przekaże dotacje celową na realizacje przedmiotowego zadania. Przekazała, że 

spodziewa się odwołań ze strony gmin jakie mogą nastąpić po podjęciu przez Radę Powiatu 

przedmiotowej uchwały. Proces przekazania dróg będzie zatem długotrwały. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, o projekt dotyczący drogi na odcinku Dębno-Grzymiradz, czy będzie potrzebny do 

realizacji inwestycji pas nieruchomości od Nadleśnictwa Dębno? 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedziała, że może być potrzebny, jednak nie dokonała jeszcze tak dokładnych analiz. 

Ogólnie pas drogowy na tym odcinku jest szeroki. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że na działce należącej do Nadleśnictwa dokonano wycinki drzew, dlatego 

warto już wcześniej zwrócić się z wnioskiem w  przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii uzgodnień związanych z przekazaniem nieruchomości przez 

Nadleśnictwo. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poinformowała, o złożeniu przez nią wniosku radnych dotyczącego przebudowy i remontu 

dróg, wykonania dokumentacji technicznej oraz budowy ścieżki rowerowej. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

Zapytała o realizację zadania dotyczącego budowy chodnika w m. Warnice? 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawiła informacje na temat prac prowadzonych przez wydział. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy most we wsi Oborzany posiada aktualną dokumentację? 



10 
 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedziała, że nie. Prace jakie mogą zostać wykonane to remont przedmiotowego mostu.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 10:20 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 
 


